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                                                              21.02.2024_47,47´FB_Vysielanie (YT) 

20240221_47,47´FB_Cesta mimoNĚ je pro každého jednoho a je zákonná a je v 
míru 

 

Cesta mimoNĚ je ninásilná a zákoná  424/1991sb§3 hej 

YT  Cesta mimoNĚ  je pro kaž de ho jednoho a je ža konna  a je v mí ru  

 

Sláva Rodu, všetkým, čo nás tu vidíte! 

Všetkým vám Dobro k dnešnému dňu. 

Chceli sme vám povedať, že všetky kroky, ktoré činíme sú preto, aby sme sa pripravili 

na eurohujerské voľby, kde sa hlas národa prejaví tým, ako popisujeme na stránkach 

www.federalnishromazdenics.cz, kde ukazujeme popis toho, ako sa zachovať v tých 

voľbách. Ako u nás do tých Eurohujerských volieb, tak i na Slovensku do tých hujersko-

prezidentských volieb. 

Ten hlas národa sa prejaví a aby sa prejavil, tak je potreba mať ten cestovný poriadok. 

A to je, že dokiaľ sa tu národ neprebudí a dokiaľ národ nedá vedieť, že je tu. 

A my sme tu videli všetky možné snahy všetkých občianskych aktivistov, ktorí tu 

vystupujú na tom vlasteneckom poli. Znovu hovorím, nie som občan Českej republiky, 

takže nemôžem byť volený a nemôžem voliť v tomto ich prehnitom režime a v systéme 

korporátneho zriadenia. Ja som opustil i s HAFO ľuďmi toto ich korporátne zriadenie 

a našli sme cestu zákonnú, nenásilnú.  

Na FB stránkach v skupine Država Czechaslavakia, sme nazdieľali príbeh pani, ktorá je 

invalidnom vozíku, rozhodla sa že končí s touto korporáciou. Vedomým, ani nie 

odvážnym, skôr vedomým, ktorí majú ten USTOJ, že si niekoľkokrát skúsia, ako pevný 

USTOJ majú, I tejto pani sa podarilo vlastne to, že ukázala a  dala najavo, že 

odchádza a opúšťa tento korporátny režim, to zriadenie toho režimu tých 

politických strán a hnutí, ktorí sa tu protizákonne proti zákonu 424/1991 

a protiústavne je to proti ústave, proti zákonu 23/1991, zákonu 100/1960, 

zákonu 143/1968. To sú ústavné zákony, ktoré boli porušené týmto režimom 

politických strán.  

Počúvame všade, vo všetkých debatách, ktoré sa na FB môžu prejavovať v tom duchu, 
že sa nič nezmení, že voľby nič nezmenia a že to je stále dokola.  
Áno, je to stále dokola. Stále dokola vás budú občianski aktivisti vábiť k  tým 
voľbám, aby ste išli a zúčastnili sa tých volieb. 
 
Všetci vidíte, čo sa na tých námestiach deje, a že to vo finále vždy skončí tým, že to je 

riadené politickými stranami. Že nech sa tu urobí čokoľvek, tak to vždy uchopí nejaká 

skupina politických hujerov, ktorí chcú byť v tých eurovoľbách volení a potrebujú sa 

prezentovať. Potrebujú sa ukázať v TV, aby ste ich tam videli, aby ste uverili, že oni 

jediní to s vami myslia dobre. Oni pôjdu do toho eurohujerského europarlamentu, ktoré 

má to svoje vlastné riadenie a len zaväzuje krajiny, ktoré si uchopili do svojej moci a pod 
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seba. Rovnako tak vás zrádzajú všetky vlády na celom svete presne tak ako 

tá naša. A vy vždy slepo dúfate v to, že teraz tieto voľby sa budete môcť prejaviť a dôjsť 

do toho europarlamentu. Niektorým sa to nepodarilo za 8 rokov. Za 9 rokov ani raz, aj 

keď sa pokúšali.  

Každý si dnes môže dohľadať, že sme urobili s priateľmi stránky 

www.federelnishromazdenics.cz. Tam máte všetky popisy či už je to koncepcia 

NIrozdeliteľnosti Československa, Postup Krok za krokom, ako využiť týchto 

eurohujerských volieb k tomu, aby sme im vyslovili, že hra končí.  

A aby sa prejavil hlas národa tým, že zahodíte tie ich korporátne preukazy, 

ktoré dávajú legalizáciu tomuto režimu politických strán a  hnutí.  

Našli sme cestu, ktorá je pre vedomých ľudí a je postavená tak,  

aby nikomu, nikomu neuškodila. 

Dobré 3 roky, čo tu bol Covid, tak vám ukazujeme, že je tu zákon 424/1991, že Covid 

nám do toho hodil vidly. A dosť významné vidly, pretože sa tu prestalo hovoriť o tom, že 

sú tu voľby, že je tu Istina NIvoliča. Ten Covid akoby odviedol tú pozornosť stranou. 

Vytiahol nových rečníkov, ktorí popisovali, aký je COVID nebezpečný, aký je COVID 

zradný, aká je to faloš. Ukazovali vám všetko možné.  

A my sme medzitým, pretože sme vedeli, že ten COVID je tou zásterkou, ktorá je 

odvedením tej pozornosti, 3 roky sme ďalej pracovali, aby sme vypilovali tú cestu mimo 

nich. Aby sme v tých voľbách, ktoré sú eurohujerské u nás v júni.  

Na Slovensku sú hujersko-prezidentské voľby. Na Slovensku si vyberáte toho 

najväčšieho hujera tej korporácie. Aj v týchto hujersko-prezidentských voľbách sa 

môžete prejaviť úplne rovnako. Bo sme vám dali ten návod a tú ukážku toho, že keď 

zahodíte a stratíte do tej urny tú polovinu volebného preukazu a s tou druhou polovinou 

obnovíte Federálne zhromaždenie.  

Pretože z týchto ľudí, ktorí sa takto prejavia v týchto voľbách bez režimu politických 

strán a hnutí, dajú na vedomie tomu režimu, že s nimi končia a že s nimi nehrajú tieto 

hry, ako sú napr. traktoristi, blokáda Prahy, všetko povolené, všetko schválené a vo 

finále všetko uchopené politickými stranami a hujermi, ktorí sa tešia a klepú sa na tie 

eurohujerské voľby.  

Rovnako tak ako na Slovensku sa tešia na to, že si tam vyberú konečne 

toho najväčšieho hujera, ktorý bude hájiť záujmy. Čie? Zase tej korporácie.  

A ako sa zbavíte tej korporácie? 
Tým, že ukončíte platnosť občianskych preukazov a dáte na vedomie,  

že idete MIMO NICH. 

Že to je zákon 424/1991, paragraf 3 a FZ bude naplnené v súlade s paragrafom 

5 zákona 424/1991 a to je bez prítomnosti politických strán a  hnutí. 

To, že politické strany od 1. novembra 1991 rok okupovali Federálne 

Zhromaždenie, a spáchali tým vlastizradu proti vlastnému národu a že sa spojili 

s cudzou mocou. Dobre viete, s ktorými bankami, dobre viete s ktorými skupinami. 
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Dobre si teraz prehliadnite tie videa z toho europarlamentu, kde sú prepojené všetky tie 

frakcie, že piráti nie sú len u nás. Ale že Piráti sú v Nemecku, sú v Rakúsku 

a že sú to nadnárodné politické komunity, ktoré ovládajú celý svet .  

Že sú to politické strany a politické hnutia, ktoré ovládajú celý svet. A zrádzajú 

národy. Že tu zradili všetky politické strany a rovnako sa tak deje všade na svete. 

I v Rusku, i v Poľsku, Maďarsku, v Amerike sú občania otroci danej politickej komunity. 

V Amerike to majú krásne, tam už majú len 2 politické komunity, takže tam môžete byť 

buď na jednej strane alebo na druhej strane. A budúci rok sa to zase otočí. Takto je to 

stále.  

Stále vám tu občianski hovorcovia, povedal by som dnes už kazatelia, to už je ako 

cirkevný fanatizmus, kedy vám tu občianski hovorcovia znovu hovoria, že teraz je 

potreba ísť do volieb a voliť komunistov alebo iných -istov. Sú to kazatelia režimu 

politických strán a hnutí, ktorí vás tu za 104 rokov doviedli do krachu.  

Doviedli vás do otroctva cudzích nadnárodných korporácii do správy WHO, 

OSN, EÚ, pod NATO, MMF. Do všetkých týchto zločineckých uskupení vás 

politické strany a hnutia doviedli. To už snáď všetci vidíte.  

Keby voľby mohli niečo zmeniť, tak ich zakážu. 

Počúvame to 15 rokov, že nás je málo. Nie, je nás 70%-tná väčšina ľudí, ktorí na 

voľby kašlete. Vôbec ani nechcete počuť tú politiku. Keď prídete do tej hospody, tak 

sa chvíľu začne o tej politike chvíľu hovoriť a po chvíli povedia, ... „ty vole, nech toho, 

ja už to nechci ani slyšet. Ja už nemůžu ani spát, jak je to tady hnusný“. 

Za všetkým stoja nadháňači, kazatelia toho režimu politických strán a hnutí, ktorí sedeli 

na úradoch a dnes chodia k vám a presvedčujú vás, že tu sú preto, aby plnili tie vaše 

veci. Nie, nikdy tu politik nerobil dobro.  

Až na pár svetlých výnimiek, ktorý za to položili život. A to bol Alexander Dubček 

a jeho koncepcia nerozdeliteľnosti je na našich stránkach 

www.federalnishromazdenics.cz  

Z chatu: Sú vyškolení Aspen inštitútom. 
Presne tak. Niečo ako Dominikánsky rád v stredoveku. Aj Jezuitský. I ten Olomouc je 
stále to arcibiskupstvo. Keď vidíte niečo, ako sú trebárs tie Olomoucké artikuly, alebo 
na to Pražské artikuly, stále je to rovnaké.  
 
Včera sme mali možnosť vidieť na jednom profile, že jedna eurohujerka ide naživo, tak 
sme jej tam napísali, pretože nie sme priatelia, ale mohli sme jej tam napísať pod to živé 
vysielanie. Len sme dopísali 3 krátke správy,  

či vie, že je tu účinný a platný zákon 424/1991, ktorý odoberá moc politickým 
stranám.  

či vie, že nás politické strany a hnutia doviedli do týchto stavov a  

či vie, že Eurohujerské voľby pre nás vyriešia práve to, že im povieme, že tá hra 
s nimi končí.   

Okamžite sme boli zablokovaní. 
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Vedia o týchto veciach, pretože poznáme všetkých občianskych hovorcov , 

tých kazateľov režimu politických strán a hnutí, ktoré práve vďaka tomu majú tie 

transparentné účty a účty spolkov, kde im tá BISka sype tie peniaze.  

My sme na tom rovnako, ako pred 15 rokmi. Takže my využívame len toho, keď je niekto 

blízko nás, tak že sa ideme na neho pozrieť, a ideme tam predniesť tie veci, ktoré 

hovoríme vám tu. Vieme, že sa v marci koná stretnutie Československa. Tento deň sa 

pôjdeme pozrieť na stretnutie Čechoslovákov len tých jediných pravých, ktorí majú tie 

občianske preukazy ČR, ale hovoria si hrdo, že sú tými Čechoslovákmi.  

Takže aj im pôjdeme ukázať a povedať zoči-voči.  

Nám NI treba nikoho ohovárať, my ukazujeme tie veci tak, ako sú. To znamená,  

ak je tu účinný a platný zákon 424/1991,  

ak je tu účinný a platný paragraf 5, potom vieme, že politické strany 
nás na základe tohto paragrafu 5, 1. novembra 1991 podviedli a okupovali 
FZ.  

Protizákonne a protiústavne tu vyhlásili kupónovú privatizáciu. 

Práve 1. novembra 1991, politické strany a  hnutia, ktorí okupovali FZ, 
vyhlásili kupónovú privatizáciu. 

A ďalšie kroky, ktoré vás usvedčujú práve z tej vlastizrady. Preto sme tu, aby sme vám 

ukázali a dali sme vám na vedomie, že sú tu stránky www.federalnishromazdenics.cz. 

CS preto, pretože tak sme mali našu značku. Sú tam 4 sekcie, oddelenia, kde sa 

môžete pozrieť na každú jednu tému,  ktorú si môžete prečítať. Ak k tomu máte nejaký 

poznatok, dajte nám vedieť, doplníme to o vaše poznatky.  

Podstata a základná nosná myšlienka je, že len tí, ktorí si uvedomia,  

že je režim politických strán a hnutí uviedol, do tohto stavu, kedy nás zadlžili, kedy nás 
okradli  

a že tá cesta tej nápravy je práve skrz to obnovenie FZ tak, ako to FZ malo od 1. 
novembra 1991 fungovať a pracovať. To znamená bez politických strán. 

Takže len tí, ktorí sa prejavia v týchto eurohujeských voľbách 7-8.júna 2024, tak marec- 

apríl na Slovensku, kde si volíte toho hujerského prezidenta, ktorí bude ten najväčší 

hujer z tých hujerov z toho režimu na Slovensku politických strán a hnutí sú.  

Dobre vidíte, že sa tam tlačia ľudia, ktorí stáli po boku Mečiara, kryli mu chrbát cez súdy, 

ktorí sa teraz stavajú na vašu stranu tých občanov a že vás budú chrániť a brániť 

a ukazujú vám tie krivárne, ktoré tam páchali a myslia si, že tie ich krivárne, ktoré páchali 

od 1. novembra 1991 sú premlčané. Nie sú. Nie sú a nikdy premlčané nebudú, pretože 

vlastizrada a velezrada je nepremlčateľná. My im ešte pomôžeme nájsť dobrých 

sťahovákov. 

To, že si urobili tieto politické strany a hnutia po roku 1993 zákony, že vraj to je 

premlčateľné, Hej!, že i vražda je premlčateľná, tak to si urobili len preto, aby nemohli 

byť trestaní a súdení.  
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A jedna vec priatelia, nám NI treba ich trestať, súdiť a zatvárať.  My sme to 
povedali už niekoľkokrát.  

 Nech si vezmú svoje saky-paky, nech si idú do toho Švajčiarska,  

 nech si vyberajú peniaze z toho Švajčiarskeho konta, ktoré tam majú zašité.  

 Nech si odvezú všetko zlato, ceniny, starožitnosti, ktorých majú plné byty.  

 Nech si to vezmú, odvezú, odsťahujú a nech idú.  

 A tí, ktorí tu zostanú, tak sa budú podieľať práve tými znalosťami na tvorbe 
a budovaní nášho Československa, ktoré dnes je od Jasyňa do Aše, tak ako bolo 
k roku 1920.  

Že sa skrz 1. novembra 1991 môžeme vrátiť až k roku 1918, kedy bolo založené 

Československo práve ako ten Židozednársky projekt obchodnej zóny. Kedy sa 

králi presunuli do tých nadnárodných korporácii – do toho WHO, OSN, MMF, NATO, EÚ. 

Tam sa presťahovali tí králi, tie kráľovské rody a tým to riadia celý svet skrz Vatikán, skrz 

OSN.  

Rovnako tak sa pôjdeme pozrieť na ten zraz Československa práve preto, aby sme im 

ukázali čo je BRICS, ktoré krajiny sú členmi BRICSu.  

 Že všetky tieto krajiny BRICS sa zaviazali dodržiavať Agendu 2030,  

 že všetky tieto krajiny na svojom území trpí a strpí OSN, WHO, MMF.  

 Že všetky krajiny BRICSu sú iba, iba vábničkou, aby ste sa postavili buď 
napravo alebo naľavo. To sú tie dve možnosti.     

Buď sa postavíte napravo alebo sa postavíte naľavo. To sú jediné 2 možnosti, 

ktoré máte. Takto vám to tí mocní nalinkovali. A tí, ktorí vás do týchto skupín vedú, tak 

je potreba, aby sme sa s nimi pobavili na férovku zoči-voči. Nemá význam si niečo 

vybavovať cez FB. Dobre je, keď to urobíme zoči voči.  

Všetkým vám, čo viete, kde sú stretnutia Čechoslovákov týchto občianskych aktivistov, 

ktoré majú tie uskupenia, dávajte nám vedieť, zdieľajte ich stretnutia  a my sa prídeme 

pozrieť na všetky stretnutia, čo nám bude finančných prostriedkov stačiť. My nemáme 

žiadne transparentné účty, nie sme zriadení týmto smerom. KONný výbor žije 

z prostriedkov a darov ľudí, ktorí vedia, čo činíme a vedia, prečo to činíme a ako to 

činíme. Vždy sme to mali inak.  

Keď tie stretnutia občianskych kazateľov, ktoré sa zvolávajú na rôzne miesta, keď sa 

nám niekto ponúkne, že to je tam a tam a odvezie nás tam, tak sa tam radi pôjdeme 

pozrieť.  

Ako vidíte, teraz obieha ten Rakušan a že sa tam tí kazatelia snažia prejaviť a ukázať 

svojou múdrosťou, tak rovnako sa tých kazateľov pôjdem spýtať my, ako to myslia s tým 

Československom, keď nás vedú do BRICSu. Ako to myslia s týmito voľbami Hej! a ako 

to myslia s tým Československom, o ktorom hovoria.  

Občianski kazatelia nám podrážajú nohy, snažia zosmiešniť tú myšlienku 

Československa, snažia sa zdehonestovať tieto myšlienky, ktoré ukazujeme všetkým 

občianskym aktivistom dobrých 15 rokov. 

Tak už ten čas toho vedomia, že to Československo tu právne existuje, že to 

Československo tu je, tak toto právne vedomie národa stúpa. Ľudia to cítia, akurát do 
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dnešného dňa sa im stále snažia zamlčiavať občianski hovorcovia, že je tu cesta, 

ktorá nie je o tom, či si vezmete radšej samopal a pôjdete bojovať, ako naši 

predkovia, ktoré tvorili Československo, ale že nám stačí vytiahnuť ceruzku, pero 

a papier a dať na vedomie tým činom a KONom v tých voľbách, že končí tá 

ich hra a že mu ideme MIMO NICH. 

A znovu vám hovoríme, že Konný výbor je pripravený pomôcť skrz pomocné ruky 

Državy, ktoré sú na celom území Državy Czechaslavakia.  

Znovu hovorím, všetci tí občianski kazatelia toho režimu tých politických strán a hnutí, 

rovnako ako je na Slovensku pán Stanek, tá akademická scéna, všetci hovoria tak 

a ukazujú ten skutočný stav. Sledujeme všetkých ako vám tu popisujú ten skutočný stav, 

ale neukazujú vám tú cestu, ktorá vedie MIMO ten režim politických strán. Mohli 

ste sa presvedčiť. Boli sme v Přerove, boli sme tam na pozvanie Milana Bíleho Vlka, 

týmto ho zdravím Sláva Rodu! A zdravím aj Fantomasa Sláva Rodu. Dnes sme mu na 

jeho profil, pod jeho fotky a videa napísali 3 komenty. A sú to možno prvé 3 posledné 

komenty, ktoré máme k Fantomasovi. 

Pýtali sme sa ho, prečo nehovorí o veciach, ktoré sme mu odpovedali na všetky otázky. 

Vy, čo ste boli v Přerove, tak viete, že sme Fantomasovi odpovedali na všetky otázky. 

Na všetky otázky ohľadom toho, ako sa prejaviť vo voľbách a ukázať tú cestu, že je to 

ten režim politických strán, že sú to tí kazatelia toho režimu politických strán, ktoré tu 

navádzajú k tým voľbám. A že títo kazatelia sú tí, ktorí kolaborujú s týmto režimom 

politických strán a hnutí. Fantomasovi sme odpovedali na všetky otázky, ktoré tam mal. 

Na všetky otázky a boli štipľavé. A my sme na všetky tie otázky odpovedali.  

A preto sa teraz pýtame my Fantomasa,  

 prečo zamlčiavaš to, že je tu cesta MIMO NICH.  

 Že je tu zákonná cesta ako sa vyviazať z režimu politických strán a hnutí a  

 že sme vám o tejto ceste hovorili a ukazovali sme vám ju v Přerove, kde sme sa 
videli zoči-voči.  

 Prečo sa to zamlčiavaš, prečo o tom Fantomasi nehovoríš?  

 Prečo podporuješ hujerské činnosti?  
To boli tie naše otázky: Prečo podporovať hujerské činnosti poľnohospodárov, ktorí sú 

ovládnutí politickými stranami a dotačnými barónmi? Pretože tí poľnohospodári, ktorí 

majú na tieto traktory sú v dotačných programoch a idú dotačné programy. A týmito 

dotáciami zrušili drobných poľnohospodárov. 

Z chatu: Čo majú robiť rodičia, čo majú robiť deti v pestúnskej starostlivosti.  

Rovnako tak. To, že vezmeme ten občiansky a prejavíme sa v týchto voľbách, nikomu 

nie je ku škode, nikomu to nie je ku škode. Každý, kto si vybavil pas a my o tom 

hovoríme rok a ½. Tým, že si zariadiš pas, tak si môžeš zariaďovať všetky náležitosti, 

u ktorých ste museli potrebovať občiansky. 

Tým, že sa ten občiansky zneplatní vo voľbách v júni, nikomu sa nič nedeje. Nikomu sa 

nedeje žiadne príkorie. Ani deťom, ani rodičom, čo majú deti v pestúnskej starostlivosti, 

pretože všetky veci vybavíš na pas. Všetky tie veci sa dajú vybaviť na pas.  

https://www.youtube.com/watch?v=VPrrSVp7RMk
https://www.facebook.com/100000354529509/videos/407696611743120/?__cft__%5b0%5d=AZV3aSEw4rrNZ11-TpPXnfAAmcTLoOq3fxtAhVVZ6JzTXrfj_kCr10WjCbQ6iYzWsdRxKEnGS1FmUul_4NvbNAGinVI1eD4CqC8FHh54hBzZAN25DrdCpBbUb8MvgA8__9R12o8slLwrrrsRuAR-EiTLm4VlwnmKYK9_BVvHikD_r_0MTcZ7MeHgoWqvNVmFR3muEB2v0Db-w-N5ZOMjDJ4TMFvvWWJuRZRe61eQkdDp9A&__tn__=-UK-R
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Povedali sme to i Fantomasovi. Nikomu, my sme hľadali tú cestu, aby to nebola cesta 

pre odvážnych, ale aby to bola cesta pre tých, ktorí majú to vedomie a majú ten 

pevný USTOJ toho vedomia. Že vedia, že tu je ten pas, a na ten pas si vybavím 

dôchodok, starobný dôchodok, prevzatie všetkých dopisov, všetkého si vybavíte 

na pas. Pas slúži k zisteniu totožnosti. V bankách a všade ide o zistenie 

totožnosti. Takže nikomu sa nič nestane.  

Keď sa prejaví hlas národa v tej urne a následné nahlásenie straty občianskeho 

preukazu a s tou druhou polovinou občianskeho preukazu, toho volebného 

hlasovacieho lístka prídete za pomocnými rukami, alebo keď sa k tomu pripoja i ďalšie 

skupiny, tak dôjdete do týchto skupín a v týchto skupinách si vyberiete zo svojho stredu 

tých ľudí, KON-ných mužov a KON-né ženy, ktoré týmto KON-om učinia koniec tohto 

režimu.  

Je to v súlade so zákonom 424/1991, je to v súlade s paragrafom 3 a nikto 

nesmie byť perzekuovaný za to, že s týmto režimom politických strán 

kolaborujete, podporujete ho alebo stojíte MIMO NICH. 

A ten náš postoj a USTOJ MIMO tento režim politických strán a hnutí je skrz to, že 

zneplatníte ten občiansky preukaz tej danej korporácie. Resp. ten hlas toho národa sa 

prejaví tým, že nahlásite stratu občianskeho preukazu, pretože ten vás zmluvne viaže. 

Zaviazali ste sa svojimi podpismi, že ste držitelia občianskych preukazov.  

Tieto občianske preukazy vás držia ako okovy v tej otrokárskej 

spoločnosti, ktorá je tou korporáciou.  

To znamená režim politických strán a hnutia tu od 1. novembra 1991 okupoval FZ 

a zaviedol vás do správy súkromných nadnárodných 

spoločností/korporácii.  

A toto právo súkromné sa tu snažia uplatňovať skrz Blackův právnický 

slovník.  

My si za všetkými týmito kazateľmi režimu politických strán a hnutí dôjdeme ešte do 

tých volieb, pretože im ide o to, aby ste ich vy volili. Aby ste ich zase delegovali. 

A krásna odpoveď pána Rakušana, keď sledujete tie videá, krásna odpoveď: Pán 

Rakušan dostal v kolieskovej hre „krížik-koliesko“, miesto krížika urobíte to koliesko, 

hovorili sme tej hre piškvorky. Tak krížik a koliesko v tej hre už prestávame hrať. 

A on to tam povedal. Ich mandát je práve tých, ktorí dôjdu k voľbám, tak tí ich legalizujú 

a tí ich potvrdzujú. Takže len vďaka tým občanom, ktorí chodia k voľbám a vďaka tým 

občanom, ktorí sedia doma, tých je 70%. Na eurovoľby chodí iba 10-12% voličov, plus-

mínus. V niektorých volebných miestnostiach nie je ani 4%. To sú tie ich počty, kedy zo 

70% ľudí, ktorí nechodia k voľbám... 

My sme prekukli tie ich hry a prekukli sme i to, že keby išiel jeden jediný človek k tým 

ich voľbám, tak oni ich prehlásia za platné. Keď tam nechodí 70% ľudí, tak oni to berú, 

že ste spokojní. 70% občanov sú spokojní. Nie, že ste nahnevaní, oni to považujú za 

spokojnosť. Pretože keby ste neboli spokojní, tak k tým voľbám pôjdete a niečo urobíte.  

https://www.youtube.com/watch?v=VPrrSVp7RMk
https://www.facebook.com/100000354529509/videos/407696611743120/?__cft__%5b0%5d=AZV3aSEw4rrNZ11-TpPXnfAAmcTLoOq3fxtAhVVZ6JzTXrfj_kCr10WjCbQ6iYzWsdRxKEnGS1FmUul_4NvbNAGinVI1eD4CqC8FHh54hBzZAN25DrdCpBbUb8MvgA8__9R12o8slLwrrrsRuAR-EiTLm4VlwnmKYK9_BVvHikD_r_0MTcZ7MeHgoWqvNVmFR3muEB2v0Db-w-N5ZOMjDJ4TMFvvWWJuRZRe61eQkdDp9A&__tn__=-UK-R
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A my sme našli, čo máte urobiť.  
Že tú jednu polovinu ich volebného preukazu stratíte do tej urny.  

A tú druhú polovinu si necháte ako dôkaz k tomu, aby sme obnovili FZ. 

 

To znamená, ten kto chce politiku, tak ide voliť hujeri. 

A ten, kto tú politiku nechce, dôjde k tým voľbám, a dá im na vedomie, že 

hra končí. Chápete? My sme vyhlásili to celonárodné hlasovanie, ten prejav hlasu 

národa v týchto voľbách. 

Chcem hrať s nimi tú ich hru - potom si tam vhoďte toho svojho eurohujera. 

Nechcem hrať tú politickú hru - potom tam vhodíte tú polovinu občianskeho 

preukazu, toho ich volebného preukazu. A s druhou polovinou z týchto ľudí, z týchto 

nevoličov, tí čo vedia, že je tu paragraf 3 ideme MIMO NICH, obnovíme FZ tak, ako to 

máme na stránkach www.federalnishromazdenics.cz 

Oni tomu hovoria referendum. A my tomu hovoríme hlas národa. 

Tí ľudia, ktorí o nás nevedia, tak ste tu vy, aby ste dali na vedomie tým ľuďom, že tu 

sme. Aby ste nazdieľali do všetkých skupín, tí, ktorí sú veľká skupina a majú veľa hodne 

priateľov. Je to na každom. 

My tu denne zdieľame. Nám už dokonca FB neukazuje vaše príspevky, pretože na tej  

spoločnej stene ja vidím len, že si môžem vybrať nejakých priateľov a ďalej mám už len 

toho človiečika s tým kľúčom, že sa niečo stalo a musí niečo opraviť.  

Blokujú ma. Neviem sa dostať na to, čo kde, kto zdieľa a nemôžem sa dostať na nič.  

Ak beží toto video a vy ho vidíte, tak to je ešte taký posledný záchvev. 

A my dáme najavo práve tým hlasom toho národa v týchto voľbách, kedy sa budú 

prejavovať eurohujeri, ktorí vás budú lákať, aby ste k tým voľbám išli.  

Áno, poďme k tým voľbám všetci a urobme to celonárodné 
hlasovanie, kedy im dáme na vedomie práve tým,  

 že tá polovina toho hlasovacieho volebného preukazu skončí v tej urne.  

 že tam skončí a tým im dáme na vedomie, že s nimi končíme.  

 To je to prejavenie hlasu toho národa.  

 To je to celonárodné referendum o tom, či chcem tie voľby s režimom 
politických strán alebo to chcem inak.  

 Chcem tu tú zmenu. A tá zmena nepríde, že si budete voliť tých 
eurohujerov. Ale tá zmena príde práve v týchto eurohujerských 
eurovoľbách, kedy im povieme, že s nimi už nehráme.  

A z týchto ľudí obnovíme FZ. Akonáhle zasadne FZ, vydáme všetky KON-y, ktoré 
povedú k tejto zmene. Hej? To sú tie veci. 

 

Z chatu: Bez politických strán a hnutí a politikov. Je to len parazitický nástroj proti ľudu. 

https://www.youtube.com/watch?v=VPrrSVp7RMk
https://www.facebook.com/100000354529509/videos/407696611743120/?__cft__%5b0%5d=AZV3aSEw4rrNZ11-TpPXnfAAmcTLoOq3fxtAhVVZ6JzTXrfj_kCr10WjCbQ6iYzWsdRxKEnGS1FmUul_4NvbNAGinVI1eD4CqC8FHh54hBzZAN25DrdCpBbUb8MvgA8__9R12o8slLwrrrsRuAR-EiTLm4VlwnmKYK9_BVvHikD_r_0MTcZ7MeHgoWqvNVmFR3muEB2v0Db-w-N5ZOMjDJ4TMFvvWWJuRZRe61eQkdDp9A&__tn__=-UK-R
http://www.federalnishromazdenics.cz/
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Presne tak. A preto sa chystáme 24.2.  na pána Bíleho v Hradci Králové. Hej? Preto tam 

prídeme, preto sa tam budeme pýtať presne tak, ako sa pýtajú, keď sa niekde objaví 

ten Rakušan. Dáme im toto akoby privilégium, že sa ich budeme vypytovať, pýtať 

a ukazovať tým ľuďom, že sú to práve kazatelia režimu politických strán a hnutí, ktorí 

vás tu za 104 rokov doviedli do krachu. A že skrz režim politických strán a hnutí 

žiadna náprava nedôjde, že sa nič nezmení. Ak idete 104 rokov rovnaké cesty, 

rovnaké voľby stále dokola, potom je niečo špatne.  

A tým kazateľom ukážeme, že tu je tá cesta MIMO ten režim politických strán 

a hnutí. Sme sklamaní z toho, že nás niektorí priatelia len sledujú, a nezdieľajú tieto 

veci ďalej, pretože by sa i ten Fantomas musel nejakým spôsobom meniť. A keď vidíte, 

že je to stále dokola, že je to stále omieľanie, že je tu nejaká demonštrácia, tam nejaký 

pochod. Notabene, keď vediete pochod pod tou Židozednárskou vlajkou, dobre sme 

vám ukázali, že tie Židozednárske vlajky sú všade. Že i Ruská trikolóra je 

Židozednárska vlajka. Že rovnako tak je to i Moravská Orlica, rovnako tak je to 

Československá vlajka, Československá hymna, že všetky tieto veci tu urobili tí 

Židozednári a nám dali do vienka, že sa budete do smrti pýtať, Kde domov můj, 

kde domov náš. Že to nie je žiadna rečnícka otázka, to je skutočnosť. Oni tu rozšírili 

fámu, že nevieme, kde je náš domov. Preto sme tú ich hymnu prerobili na našu pieseň 

Državy Czechaslavakia s vedomím, že je to Zde domov můj, zde domov náš. Že to 

sú tie veci, ktoré robíme, že dávame vám všetkým na vedomie, kde a kto sme. Hej? 

Takže za Državu Czechaslavakia, za KONný výbor Državy Czechaslavakia,  

všetkým vám Dobro vám a Sláva Rodu! 

  

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=VPrrSVp7RMk
https://www.facebook.com/100000354529509/videos/407696611743120/?__cft__%5b0%5d=AZV3aSEw4rrNZ11-TpPXnfAAmcTLoOq3fxtAhVVZ6JzTXrfj_kCr10WjCbQ6iYzWsdRxKEnGS1FmUul_4NvbNAGinVI1eD4CqC8FHh54hBzZAN25DrdCpBbUb8MvgA8__9R12o8slLwrrrsRuAR-EiTLm4VlwnmKYK9_BVvHikD_r_0MTcZ7MeHgoWqvNVmFR3muEB2v0Db-w-N5ZOMjDJ4TMFvvWWJuRZRe61eQkdDp9A&__tn__=-UK-R

